

In this file we will add the information for the exam format and presentation requirements.

Watch for changes !!!

Requirements	Требования
The exam will be held offline. The exam consists of two parts: 1) answer on the ticket without preparation ~ 20 min (prepared items of the program) 2) presentation about the dissertation research ~ 7 min In item 2) you will need to prepare a presentation on your dissertation work and reflect there: 1. Statement of the problem 2. Relevancy and novelty 3. Research purposes 4. Your present progress (results that you going to defend in PhD thesis) 5. List of published papers on the topic of the dissertation (add quartile or conference ranking) 6. Indicate your input in these publications And then committee may ask something else, or not ask	Экзамен будет проходить в очном-формате. Экзамен состоит из двух частей: 1) Ответ по билету без подготовки ~ 20 мин (по пунктам программы) 2) Презентация по диссертационному исследованию ~ 7 min В презентации необходимо отразить следующие аспекты: 1. Постановка задачи 2. Актуальность и новизна задача 3. Цели исследования 4. Кратко отразить полученные результаты (результаты выдвигаемые на защиту) 5. Список ваших публикаций в рамках диссертационного исследования (указать квартиль или рейтинг конференции) 6. Отразить личный вклад в эти публикации Члены комиссии в праве спросить у вас что-то еще